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Vragen van het lid Van der Plas (BBB) aan de Minister van Justitie en 
Veiligheid over het bericht «Slachtoffers bloedbad Alphen aan den Rijn strijden 
na 10 jaar nog altijd om schadevergoeding» (ingezonden 22 april 2021). 

Vraag 1
Waarom kan het kabinet in een paar dagen miljarden vrijmaken voor KLM 
maar bent u niet in staat om in de tien jaar nadat Tristan van der Vlis een 
bloedbad aanrichtte, waarvoor de politie aansprakelijk is gesteld, meer dan 19 
van de minimaal 129 slachtoffers te helpen via het uitkeren van een 
schadevergoeding?1 

Vraag 2
Bent u ervan op de hoogte dat er geluiden gaan over oneerlijke en zeer 
grievende vragen van de experts die de al zeer getraumatiseerde mensen van 
hun stuk brengen, wat mede een reden is dat nog niet alle claims bij het 
schadefonds zijn aangemeld? 

Vraag 3
Wat kunt u doen om het proces van de schadevergoeding te versnellen 
aangezien er 19 maanden na de uitspraak van de Hoge Raad pas 19 
«afgehandelde» zaken zijn en er dus nog minstens 110 zaken te gaan zijn, wat 
volgens dit tempo nog negen jaar gaat duren? 

Vraag 4
Wat gaat u doen om dit proces te versnellen? 

Vraag 5
Wanneer gaat u welke actie uitvoeren en wat is volgens u een redelijke 
termijn waarbinnen alle schade vergoed moet zijn?

1 EenVandaag, 5 april 2021, «Slachtoffers bloedbad Alphen aan den Rijn strijden na 10 jaar nog 
altijd om schadevergoeding: «Dan kan ik het afsluiten»», https://eenvandaag.avrotros.nl/item/
slachtoffers-bloedbad-alphen-a-d-rijn-strijden-na-10-jaar-nog-altijd-om-schadevergoeding-dan-
kan-ik-het-afsluiten/
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